
KURESSAARE IDA-NIIDU LASTEAIA HOOLEKOGU KOOSOLEKU 

PROTOKOLL NR 1 

 

Kuressaare Ida-Niidu Lasteaed 

AEG: 17. oktoober 2023 

ALGUS kell 16.30, LÕPP kell 18.30 

KOOSOLEKU JUHATAJA: Helin Vinter 

PROTOKOLLIJA: Kärt Karpovski 

OSAVÕTJAD: Kristi Sillart, Maria Neidra, Kertu Kalmus, Marleen Arnold, Merita Õigemeel, 

Alic Kallas, Kadri Tarus, Kevin Tammsalu, Kärt Karpovski, Mari Kaesveld – rühmade 

lastevanemate esindajad, Marge Truu – õpetajate esindaja, Maarja Pildre – Saaremaa 

vallavalitsuse esindaja, Helin Vinter – lasteaia direktor. 

PUUDUJAD: Elsa Putku, Mariliis Anger 

KUTSUTUD: Ene Šesterikov 

 

PÄEVAKORD: 

1. Hoolekogu tutvustus ning esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

2. Kuressaare Ida-Niidu Lasteaia sisehindamise aruande kooskõlastus 

3. Ülevaade möödunud õppeaastast, lasteaia hetkeseisust ja eelarvest, moodullasteaed, 

laste jõulupakid  

4. Lasteaia suvine töökorraldus 

5. Hoolekogu 2022/2023 õppeaasta aruande kinnitamine 

6. Kokkuvõte õunakohvikute päevast 

 

7. Hoolekogu tööplaani kinnitamine 

 

KUULATI: 

1. Hoolekogu tutvustus ning esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine. 

1.1 Kõik kohal olnud hoolekogu liikmed tutvustasid end. 

1.2 Toimus arutelu hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimiseks. 

 

OTSUSTATI: Valida hoolekogu esimeheks KRISTI SILLART, aseesimeheks KERTU 

KALMUS ja protokollija valida igal hoolekogu koosolekul uus vastavalt tähestiku järjekorrale 

lasteaia rühma nime järgi; 14 poolt, 0 vastu. 



 

 

2. Kuressaare Ida-Niidu Lasteaia sisehindamise aruande kooskõlastus 

2.1 Lasteaia direktor Helin Vinter andis ülevaate Ida-Niidu lasteaia sisehindamise 

aruandest. 

Lasteasutus koostab sisehindamise aruande vähemalt üks kord kolme õppeaasta 

jooksul. Aruandes tuuakse välja lasteasutuse tegevuse tugevused ja 

parendusvaldkonnad. Sisehindamise aruanne kooskõlastatakse lasteasutuse 

hoolekoguga ja lasteasutuse pidajaga ning aruande kinnitab lasteasutuse direktor. 

 

OTSUSTATI: lasteaia sisehindamise aruanne kiita kõigi kohal viibinud hoolekogu liikmete 

poolt heaks; 14 poolt, 0 vastu. 

3. Ülevaade möödunud õppeaastast, lasteaia hetkeseisust ja eelarvest, moodullasteaed, 

laste jõulupakid 

 Lasteaia direktor Helin Vinter ja õppealajuhataja Ene Šesterikov andsid ülevaate Ida-Niidu 

lasteaia möödunud õppeaastast, lasteaia hetkeseisust ja eelarvest. 

3.1 Direktor ja õppealajuhataja andsid hoolekogule ülevaate lasteasutuse 2022-2023 

õppeaasta õppe- ja kasvatustegevusest. 

3.2 Direktor esitas hoolekogule kirjaliku kokkuvõtte Kuressaare Ida-Niidu Lasteaia 

möödunud õppeaastast. 

3.3 Lapse puudumisel lasteaiast tuleb lapsevanemal minimaalselt 5 tööpäeva ette teatada oma 

rühma õpetajale, sel juhul ei lähe toidukord kirja. 

3.4 Leivanädalal sai iga lasteaia rühm oma lemmiktoidud ja leivad valida ning selle järgi 

lemmik menüü koostada, mida arvestatakse toidumenüüde koostamisel. 

3.5 Arvestades majanduslikku olukorda, siis juhtkond sellel õppeaastal ei toeta jõulupakkide 

tegemist. 

3.5.1 Jõulupakkide eest vastutavad rühm ja lapsevanemad - rühmasiseselt valitakse 

vanematega ühiselt jõulupaki hind ja mida pakki panna. 

Kui on soov kommipakk ühiselt tellida, siis sellest teada anda Kristi Sillartile 12. 

novembriks. Ühiselt tellides tuleb summa soodsam. 

kristi.sillart@gmail.com, tel. 51944585 

mailto:kristi.sillart@gmail.com


3.5.2 Traditsiooniliselt on jõulupuu lasteaeda organiseerinud igal aastal lasteaia hoolekogu. 

2023. aastal ootame jõulukuuske hiljemalt 11. detsembriks - selleks palume edastada info 

igale rühmale, kellel on oma mets ja võimalus tuua jõulupuu.  

Kuusk võiks olla umbes 2-3 meetrine, lisaks transport lasteaeda. 

3.5.3 Kuna jõulupeod on mitmes vahetuses ja erinevad kellaajad samadel päevadel, siis 

jälgida hoolega, millal üks pidu lõpeb ja teine algab. Ei ole meeldiv, kui peo ajal keegi ukse 

pidevalt avab ja sulgeb, segab teiste pidu! Sellel aastal on pidude vahel pikem aeg, et pered 

saaksid teha ka vajadusel pilte.  

3.6 Direktor ja õppealajuhataja andsid ülevaate õppeaastal toimuvatest sündmustest ja 

huviringidest, mis lasteaias toimuvad ning palju on osavõtjaid. 

3.7  Saaremaa vallavalitsuse esindaja Maarja Pildre andis ülevaate moodullasteaiast. 

3.7.1 Paigaldamine (detsember 2023 - jaanuar 2024) praegusele lasteaia parkimisalale. 

3.7.2 Moodullasteaias avatakse 2 sõimerühma veebruar - märts 2024 

Arutelu teemad: õpetajad, saalide kasutamine lasteaias ning toidu transport kahe maja vahet 

(nt talvel), parkimine jm.  

Kuna moodullasteaia arutelus ilmnes palju lahtiseid küsimusi, siis Kristi Sillart tegi 

ettepaneku, et valla esindajad, lasteaia juhtkond ja lasteaia poolne õpetajate esindaja võiksid 

kohtuda ühise laua taga ja arutada võimalikke parimaid lahendusi moodullasteaia 

toimimiseks kõikide osapoolte vahel.  

3.7.3 Seoses kahe uue rühmaga korrastab vald liivakastid ja suurendatakse/parendatakse 

mänguplatse. 

3.8 Uue parkla asukoht hakkab olema kunstmuruväljaku kõrval, praeguse asfaltplatsi asemel. 

3.9 Räägiti üle lasteaia keskkonna ohutuse ja turvalisuse teema.  

Tõstatati hoolekogust varasemalt arutlust leidnud teema – auto mootori seiskamine lasteaia 

parklas on kohustuslik. Tänu ventilatsioonile lähevad heitgaasid vastasel juhul kõik 

ruumidesse. Rühmade esindajatel oma rühma lastevanematele veelkord meelde tuletada 

parklas auto mootori seiskamise vajalikkusest. 

Laps peab liikuma parklas koos täiskasvanuga, eriti pimedal ja hämaral ajal. Jalgrattaga 

liikudes samuti laps peab olema vanema läheduses. 

3.10 Tugispetsialistide töökorraldus ja info kättesaadavus. 

Otsustati rühmadesse jagada infoseinale Saaremaa Toetava Hariduse Keskuse flaiereid, 

kus on võimalik infot saada nii lapse kui vanema nõustamiseks. Kristi Sillart koordineerib.  



4. Lasteaia suvine töökorraldus 

Arutame teemat järgmisel hoolekogu koosolekul. 

5. Hoolekogu 2022/2023 õppeaasta aruande kinnitamine 

Otsustati: aruanne kinnitati ühtsel meelel, 14 poolt, 0 vastu. 

6. Kokkuvõte õunakohvikute päevast 

Ürituse korraldus oli kõigi jaoks super ja kogu tiim töötas ühtselt hästi. Kuna Ida-Niidu 

Lasteaed oli suurima külastajate arvuga kohviku ala, siis hoolekogu otsustas ühiselt, et 

järgmisel aastal tuleb üritus kindlasti veel korraldada. 

7. Hoolekogu tööplaani kinnitamine 

Hoolekogu esimesel koosolekul pandi ajaliselt paika järgmised hoolekogu koosolekud 

detsember 2023, veebruar 2024, aprill 2024 (esmaspäevad, kell 16.30) ja et kokkusaamised 

võiks toimuda päriselt, mitte virtuaalselt, nii tekib parem arutelu. Järgmine koosolek 

4.detsember, esmaspäev, kell 16.30 õpetajate toas. 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

Helin Vinter        Kärt Karpovski 

Koosoleku korraldaja       Protokollija 

 

 

 

 

 


